
 

 

 

 

 

 

 

 

 
 

 

 

ПРОТОКОЛ 
спільного засідання постійних депутатських комісій з 

питань планування бюджету, фінансів, підприємницької 

діяльності, соціального захисту, праці та сфери послуг; 

з питань промисловості, будівництва, агропромислового 

комплексу, житлово – комунального господарства, 

земельних відносин та екології;  

мандатної комісії, з питань депутатської діяльності, 

етики, законності, правопорядку;  

з гуманітарних питань 

 

від 24 липня 2025 року 

 

 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

   

 

 



ПРОТОКОЛ 

спільного засідання постійних депутатських комісій з питань планування бюджету, фінансів, 

підприємницької діяльності, соціального захисту, праці та сфери послуг; з питань 

промисловості, будівництва, агропромислового комплексу, житлово – комунального 

господарства, земельних відносин та екології; мандатної комісії, з питань депутатської 

діяльності, етики, законності, правопорядку; з гуманітарних питань. 

 

Від 24 липня 2025 року                                                                               м. Слобожанське 

                                                                                                                    

Присутні: 13 

З них: 

члени мандатної комісії, з питань депутатської діяльності, етики, законності,  

правопорядку – 4 

члени комісії з питань планування бюджету, фінансів, підприємницької діяльності, 

соціального захисту, праці та сфери послуг - 3 

члени комісії з питань промисловості, будівництва, агропромислового комплексу, житлово – 

комунального господарства, земельних відносин та екології – 4 

члени комісії з гуманітарних питань – 2 

 

Відсутні: 10 

З них: 

члени мандатної комісії, з питань депутатської діяльності, етики, законності,  

правопорядку – 3 

члени комісії з питань планування бюджету, фінансів, підприємницької діяльності, 

соціального захисту, праці та сфери послуг - 2 

члени комісії з питань промисловості, будівництва, агропромислового комплексу, житлово – 

комунального господарства, земельних відносин та екології – 2 

члени комісії з гуманітарних питань – 3 

 

Запрошені: Слобожанський міський голова Дмитро ДІХТЯР, секретар Слобожанської міської 

ради Галина КУЦЕНКО, керуюча справами (секретар) виконавчого комітету міської ради Яна 

ХАБАРОВА, заступник начальника відділу бухгалтерського обліку та звітності міської ради 

Наталя МАНЦЕВА, начальник  фінансового управління Слобожанської міської ради Наталія 

БАРДАКОВА, начальник відділу з земельних та екологічних питань міської ради  Оксана 

ДІДЕНКО, начальник відділу з питань правової роботи, запобігання та виявлення корупції 

міської ради Олена РЄПНІКОВА, начальник відділу економічного розвитку, комунальної та 

інвестиційної діяльності міської ради Вікторія ПОПОВА, заступник начальника відділу освіти 

Слобожанської міської ради Наталя МОРОЗОВА, начальник відділу мобілізаційної роботи, з 

питань цивільного захисту, взаємодії з правоохоронними органами міської ради Олександр 

МАР’ЄНКОВ, начальник відділу соціального захисту населення селищної ради Олена 

ХАЛІНА, начальник відділу культури, туризму, молоді та спорту Слобожанської селищної 

ради Леся БІДУЛІНА, поліцейський офіцер громади Владислав ТИТАРЕНКО, поліцейський 

офіцер громади Віталій НІКУЛІН. 

 

Порядок денний: 

1. Про затвердження звіту «Про виконання бюджету Слобожанської селищної 

територіальної громади  за І півріччя 2025 року». 

2. Про внесення змін до рішення LXIII сесії VIII скликання Слобожанської селищної ради 

від 24 грудня 2024 року №2629-VIII «Про бюджет Слобожанської селищної 

територіальної громади на 2025 рік». 

3. Про внесення змін до Заходів на 2025 рік до місцевої цільової Програми розвитку 

цивільного захисту Слобожанської селищної ради на 2021-2025 роки. 



4. Про внесення змін до Програми підтримки підрозділів Збройних Сил України, 

Міністерства внутрішніх справ України, територіальної оборони, добровольчих та інших 

військових формувань  Слобожанської селищної ради Чугуївського району Харківської 

області на 2023-2025 роки та Заходів на 2025 рік до неї. 

5. Про внесення змін та доповнень до Програми підтримки Захисників і Захисниць України 

та членів їх сімей в Слобожанській селищній територіальній громаді на 2024- 2025 роки. 

6. Про внесення змін та доповнень до Заходів на 2025 рік до Програми підтримки 

Захисників і Захисниць України та членів їх сімей в Слобожанській селищній 

територіальній громаді на 2024- 2025 роки. 

7. Про внесення змін та доповнень до Заходів на 2025 рік до Програми з оздоровлення та 

відпочинку дітей Слобожанської селищної ради на 2022 - 2025 роки (зі змінами).  

8. Про внесення змін та доповнень до Заходів на 2025 рік до Програми розвитку місцевого 

самоврядування Слобожанської селищної ради на 2021-2025 роки. 

9. Про внесення змін та доповнень до  Заходів на 2025 рік до Програми фінансової 

підтримки комунальних підприємств  Слобожанської селищної ради на 2021-2025 роки. 

10. Про внесення змін та доповнень  до  Заходів на 2025 рік до Програми розвитку та 

реформування  житлово-комунального господарства Слобожанської селищної ради на 

2021-2025 роки.  

11. Про внесення змін та доповнень до Заходів на 2025 рік до  Програми енергозбереження 

та благоустрою територій населених  пунктів Слобожанської селищної ради на 2021-

2025 роки. 

12. Про внесення змін до Заходів на 2025 рік до Програми земельних відносин, 

раціонального використання та охорони земель по Слобожанській селищній раді на 

2021-2025 роки. 

13. Про передачу комунального майна. 

14. Про надання згоди на безоплатну передачу матеріальних цінностей з балансу КУ «Центр 

надання соціальних послуг» Слобожанської міської ради на баланс КП «Комунальник». 

15. Про зняття з бухгалтерського обліку Слобожанської міської ради приватизованої 

квартири. 

16. Про надання згоди на списання окремих частин комплексу нежитлових будівель 

амбулаторії, які належить до комунальної власності Слобожанської територіальної 

громади. 

17. Про визначення головного розпорядника коштів субвенції. 

18. Про внесення змін до найменування та Положення про Молодіжну раду при 

Слобожанській селищній раді Чугуївського району Харківської області та затвердження 

його в новій редакції.  

19. Про внесення змін до найменування та Статуту Комунального закладу «Геніївський 

будинок культури» Слобожанської селищної ради Чугуївського району Харківської 

області та затвердження його в новій редакції. 

20. Про внесення змін до найменування та Статуту Комунального закладу «Лиманський 

сільський будинок культури» Слобожанської селищної ради Чугуївського району 

Харківської області та затвердження його в новій редакції. 

21. Про внесення змін до найменування та Статуту КОМУНАЛЬНОГО ПІДПРИЄМСТВА 

КОМУНАЛЬНОГО ЗАКЛАДУ «СЛОБОЖАНСЬКИЙ СЕЛИЩНИЙ ПАЛАЦ 

КУЛЬТУРИ» та затвердження його в новій редакції. 

22. Про внесення змін до найменування та Статуту Комунального закладу «Слобожанська 

публічна бібліотека» Слобожанської селищної ради Чугуївського району Харківської 

області та затвердження його в новій редакції. 

23. Про внесення змін до найменування та Статуту Комунального закладу спеціалізованої 

мистецької освіти «Слобожанська школа мистецтв» Слобожанської селищної ради 

Чугуївського району Харківської області та затвердження його в новій редакції. 



24. Про внесення змін до найменування та Статуту Комунального закладу «Центр фізичного 

здоров’я населення «Спорт для всіх» Слобожанської селищної ради Чугуївського району 

Харківської області та затвердження його в новій редакції. 

25. Про внесення змін до найменування та Статуту Комунального закладу «Шелудьківський 

будинок культури» Слобожанської селищної ради Чугуївського району Харківської 

області та затвердження його в новій редакції. 

26. Про внесення змін до найменування та Статуту  Слобожанського комунального закладу 

дошкільної освіти (ясла-садок) №1 Слобожанської селищної ради Чугуївського району 

Харківської області та затвердження його в новій редакції. 

27. Про внесення змін до найменування та Статуту  Слобожанського комунального закладу 

дошкільної освіти (ясла-садок) №3 Слобожанської селищної ради Чугуївського району 

Харківської області та затвердження його в новій редакції. 

28. Про внесення змін до найменування та Статуту Слобожанського комунального закладу 

дошкільної освіти (ясла-садок) №4 Слобожанської селищної ради Чугуївського району 

Харківської області та затвердження його в новій редакції. 

29. Про внесення змін до найменування та Статуту  Слобожанського комунального закладу 

дошкільної освіти (ясла-садок) №7 «Колосок» Слобожанської селищної ради 

Чугуївського району Харківської області та затвердження його в новій редакції. 

30. Про внесення змін до найменування та Статуту  Комунального закладу дошкільної 

освіти (ясла – садок) «Казка села Лиман Слобожанської селищної ради Чугуївського 

району Харківської області та затвердження його в новій редакції. 

31. Про внесення змін до найменування та статуту  Комунального закладу дошкільної освіти 

(ясла – садок) «Веселка» села Шелудьківка Слобожанської селищної ради Чугуївського 

району Харківської області та затвердження його в новій редакції. 

32. Про внесення змін до найменування та Статуту  Комунального закладу дошкільної 

освіти  (ясла - садок) селища Донець Слобожанської селищної ради Чугуївського району 

Харківської області та затвердження його в новій редакції. 

33. Про внесення змін до найменування та Статуту Комунального закладу «Геніївська 

загальноосвітня школа І-ІІ ступенів» Слобожанської селищної ради Чугуївського району 

Харківської області  та затвердження його в новій редакції. 

34. Про внесення змін до найменування та Статуту Комунального закладу «Геніївська 

загальноосвітня школа І-ІІІ ступенів» Слобожанської селищної ради Чугуївського 

району Харківської області  та затвердження його в новій редакції. 

35. Про внесення змін до найменування та Статуту Комунального закладу «Скрипаївська 

загальноосвітня школа І-ІІІ ступенів» Слобожанської селищної ради Чугуївського 

району Харківської області  та затвердження його в новій редакції. 

36. Про внесення змін до найменування та Статуту Комунального закладу «Шебелинська 

загальноосвітня школа І-ІІІ ступенів» Слобожанської селищної ради Чугуївського 

району Харківської області  та затвердження його в новій редакції. 

37. Про внесення змін до найменування та Статуту Комунального закладу «Слобожанський 

ліцей №1» Слобожанської селищної ради Чугуївського району Харківської області  та 

затвердження його в новій редакції. 

38. Про внесення змін до найменування та Статуту Комунального закладу «Слобожанський 

ліцей №2» Слобожанської селищної ради Чугуївського району Харківської області  та 

затвердження його в новій редакції. 

39. Про внесення змін до найменування та Статуту Комунального закладу «Лиманський 

ліцей» Слобожанської селищної ради Чугуївського району Харківської області  та 

затвердження його в новій редакції. 

40. Про внесення змін до найменування та Статуту Комунального закладу «Шелудьківський 

ліцей» Слобожанської селищної ради Чугуївського району Харківської області  та 

затвердження його в новій редакції. 



41. Про передачу земельної ділянки у приватну власність гр. ШМАТЬКУ Григорію 

Васильовичу. 

42. Про передачу земельної ділянки у приватну власність гр. ТКАЧЕНКО Ларисі 

Армінаківні. 

43. Про передачу земельної ділянки у приватну власність гр. САВЧЕНКО Тетяні 

Миколаївні. 

44. Про передачу земельної ділянки у приватну власність гр. ГИРМАНУ Олександру 

Миколайовичу. 

45. Про затвердження технічної документації із землеустрою щодо об’єднання земельних 

ділянок. 

46. Про надання дозволу на розробку технічної документації щодо поділу земельної ділянки 

з кадастровим номером 6321755600:01:006:0081. 

47. Про надання дозволу на розробку технічної документації щодо поділу земельної ділянки 

з кадастровим номером 6321755600:01:005:0070. 

48. Про надання дозволу на розробку технічної документації із землеустрою щодо 

інвентаризації земель Зміївській ТЕС ПАТ «Центренерго». 

49. Про надання дозволу на розробку технічної документації із землеустрою щодо 

інвентаризації земельної ділянки з кадастровим номером 6321755600:02:003:0859.  

50. Про надання дозволу на розробку технічної документації із землеустрою щодо 

інвентаризації масиву земель сільськогосподарського призначення. 

51. Про надання дозволу на розробку проекту землеустрою щодо відведення земельної 

ділянки гр. КЕНДИШ Ігорю Сергійовичу. 

52. Про надання дозволу на розробку проекту землеустрою щодо відведення земельної 

ділянки ТОВ «НВК КВАДРАТ». 

53. Про надання дозволу на розробку проекту землеустрою щодо відведення земельної 

ділянки зі зміною цільового призначення з кадастровим номером 

6321755600:01:002:0008. 

54. Про надання дозволу на розробку проекту землеустрою щодо встановлення меж 

території Слобожанської територіальної громади.  

55. Про надання дозволу на розробку паспорта водного об’єкта. 

56. Про розгляд проекту землеустрою щодо відведення земельної ділянки ТОВ «ЮНС» в 

с.Лиман. 

57. Про розгляд заяви ТОВ «Юкрейн Тауер Компані» щодо збільшення площі земельної 

ділянки з кадастровим номером 6321782001:01:004:0091. 

58. Про розгляд заяви ТОВ «Юкрейн Тауер Компані» щодо збільшення площі земельної 

ділянки з кадастровим номером 6321755600:01:002:0019. 

59. Про розгляд заяви гр.МЕЛЬНИКА Давида Володимировича щодо передачі в оренду 

земельної ділянки з кадастровим номером 6321755600:02:002:0619. 

60. Про розгляд заяви гр.СТРОГОЇ Світлани Євгенівни щодо передачі в оренду земельної 

ділянки з кадастровим номером 6321755600:02:007:0182. 

61. Про розгляд заяви гр.СТРОГОЇ Світлани Євгенівни щодо передачі в оренду земельної 

ділянки з кадастровим номером 6321755600:02:007:0183. 

62. Про розгляд заяви ФГ Строгого Олександра Федоровича щодо передачі в оренду 

земельної ділянки з кадастровим номером 6321755600:02:002:0668. 

63. Про звіт поліцейських офіцерів громади Слобожанської територіальної громади. 

 

ВИСТУПИВ: Дмитро ДІХТЯР, Слобожанський міський голова, який наголосив, що сьогодні 

на засіданні є кворум всіх 3 постійних депутатських комісій, а саме: комісії з питань 

планування бюджету, фінансів, підприємницької діяльності, соціального захисту, праці та 

сфери послуг, комісії з питань промисловості, будівництва, агропромислового комплексу, 

житлово – комунального господарства, земельних відносин та екології, мандатної комісії, з 

питань депутатської діяльності, етики, законності, правопорядку. Присутні члени комісії з 



гуманітарних питань, відповідно до Регламенту ради, мають право бути присутніми, 

висловлювати свою думку, але не мають право голосувати. 

 

Та наголосив, що  для ведення спільного засідання постійних депутатських комісій необхідно 

обрати голову спільного засідання депутатських комісій. Які будуть пропозиції? 

 

ВИСТУПИЛИ: Олександр КУХЛЄЄВ, депутат міської ради, який запропонував обрати 

головою спільного засідання постійних депутатських комісій Володимира ЮНОШЕВА, голову 

комісії з питань планування бюджету, фінансів, підприємницької діяльності, соціального 

захисту, праці та сфери послуг. 

Дмитро ДІХТЯР, Слобожанський міський голова, який поставив дану кандидатуру на 

голосування. 

ГОЛОСУВАЛИ: 

члени комісії з питань планування бюджету, фінансів, підприємницької діяльності, соціального 

захисту, праці та сфери послуг  

 «за» - 3 (Володимир ЮНОШЕВ, Валерій АФАНАСЕНКО, Олександр КУХЛЄЄВ) 

«проти» - 0 

«утрималися» - 0 

члени комісії з питань промисловості, будівництва, агропромислового комплексу, житлово – 

комунального господарства, земельних відносин та екології 

«за» - 4 (Олександр БІЛЕВІЧ, Наталія БУРЯК, Віктор ЛЕДОВСЬКИЙ, Віталій ШТЕФАН) 

«проти» - 0 

«утрималися» - 0 

члени мандатної комісії, з питань депутатської діяльності, етики, законності, правопорядку 

«за» - 4 (Володимир ЯГОВКІН, Самвел КАРГАНЯН, Інна ЛИСАК, Микола СТЕБЛО) 

«проти» - 0 

«утрималися» - 0 

ВИРІШИЛИ: Обрати головою спільного засідання постійних депутатських комісій 

Володимира ЮНОШЕВА. 

 

ВИСТУПИВ: Володимир ЮНОШЕВ, голова спільного засідання депутатських комісій, який 

наголосив, що для ведення протоколу спільного засідання депутатських комісій потрібно 

обрати секретаря. Та запропонував обрати секретарем для ведення протоколу спільного 

засідання депутатських комісій Інну ЛИСАК та поставив дану кандидатуру на голосування. 

ГОЛОСУВАЛИ: 

члени комісії з питань планування бюджету, фінансів, підприємницької діяльності, соціального 

захисту, праці та сфери послуг  

 «за» - 3 (Володимир ЮНОШЕВ, Валерій АФАНАСЕНКО, Олександр КУХЛЄЄВ) 

«проти» - 0 

«утрималися» - 0 

члени комісії з питань промисловості, будівництва, агропромислового комплексу, житлово – 

комунального господарства, земельних відносин та екології 

«за» - 4 (Олександр БІЛЕВІЧ, Наталія БУРЯК, Віктор ЛЕДОВСЬКИЙ, Віталій ШТЕФАН) 

«проти» - 0 

«утрималися» - 0 

члени мандатної комісії, з питань депутатської діяльності, етики, законності, правопорядку 

«за» - 4 (Володимир ЯГОВКІН, Самвел КАРГАНЯН, Інна ЛИСАК, Микола СТЕБЛО) 

«проти» - 0 

«утрималися» - 0 

ВИРІШИЛИ: Обрати секретарем для ведення протоколу спільного засідання депутатських 

комісій Інну ЛИСАК. 

 



ВИСТУПИВ: Володимир ЮНОШЕВ, голова спільного засідання депутатських комісій, який 

ознайомив присутніх з порядком денним комісії та запитав у кого є питання, чи пропозиції з 

даного питання?  

 

ВИСТУПИЛИ: Галина КУЦЕНКО, секретар ради, яка звернулася до депутатів з проханням 

включити до порядку денного комісії питання «Про службове відрядження». 

Віктор ЛЕДОВСЬКИЙ, Олександр БІЛЕВІЧ та інші депутати, які наголосили, що вони 

наполягають на включенні даного питання до порядку денного комісії.  

Володимир ЮНОШЕВ, голова спільного засідання депутатських комісій, який поставив на 

голосування питання щодо включення до порядку денного комісії додаткового питання «Про 

службове відрядження» 

ГОЛОСУВАЛИ: 

члени комісії з питань планування бюджету, фінансів, підприємницької діяльності, соціального 

захисту, праці та сфери послуг  

 «за» - 3 (Володимир ЮНОШЕВ, Валерій АФАНАСЕНКО, Олександр КУХЛЄЄВ) 

«проти» - 0 

«утрималися» - 0 

члени комісії з питань промисловості, будівництва, агропромислового комплексу, житлово – 

комунального господарства, земельних відносин та екології 

«за» - 4 (Олександр БІЛЕВІЧ, Наталія БУРЯК, Віктор ЛЕДОВСЬКИЙ, Віталій ШТЕФАН) 

«проти» - 0 

«утрималися» - 0 

члени мандатної комісії, з питань депутатської діяльності, етики, законності, правопорядку 

«за» - 4 (Володимир ЯГОВКІН, Самвел КАРГАНЯН, Інна ЛИСАК, Микола СТЕБЛО) 

«проти» - 0 

«утрималися» - 0 

ВИРІШИЛИ: Включити до порядку денного комісії додаткове питання «Про службове 

відрядження». 

 

ВИСТУПИЛИ: Галина КУЦЕНКО, секретар ради, яка звернулася до депутатів з проханням 

включити до порядку денного комісії питання «Про внесення змін до Заходів на 2025 рік до 

Програми розвитку охорони здоров’я на території Слобожанської селищної ради на 2021 - 

2025 роки». 

Наталя БУРЯК, Валерій АФАНАСЕНКО та інші депутати, які наголосили, що вони 

наполягають на включенні даного питання до порядку денного комісії.  

Володимир ЮНОШЕВ, голова спільного засідання депутатських комісій, який поставив на 

голосування питання щодо включення до порядку денного комісії додаткового питання «Про 

внесення змін до Заходів на 2025 рік до Програми розвитку охорони здоров’я на території 

Слобожанської селищної ради на 2021 - 2025 роки» 

ГОЛОСУВАЛИ: 

члени комісії з питань планування бюджету, фінансів, підприємницької діяльності, соціального 

захисту, праці та сфери послуг  

 «за» - 3 (Володимир ЮНОШЕВ, Валерій АФАНАСЕНКО, Олександр КУХЛЄЄВ) 

«проти» - 0 

«утрималися» - 0 

члени комісії з питань промисловості, будівництва, агропромислового комплексу, житлово – 

комунального господарства, земельних відносин та екології 

«за» - 4 (Олександр БІЛЕВІЧ, Наталія БУРЯК, Віктор ЛЕДОВСЬКИЙ, Віталій ШТЕФАН) 

«проти» - 0 

«утрималися» - 0 

члени мандатної комісії, з питань депутатської діяльності, етики, законності, правопорядку 

«за» - 4 (Володимир ЯГОВКІН, Самвел КАРГАНЯН, Інна ЛИСАК, Микола СТЕБЛО) 



«проти» - 0 

«утрималися» - 0 

ВИРІШИЛИ: Включити до порядку денного комісії додаткове питання «Про внесення змін до 

Заходів на 2025 рік до Програми розвитку охорони здоров’я на території Слобожанської 

селищної ради на 2021 - 2025 роки». 

 

ВИСТУПИЛИ: Володимир ЮНОШЕВ, голова спільного засідання депутатських комісій, який 

запитав у кого ще є питання, чи пропозиції щодо порядку денного комісії?  

 

Володимир ЮНОШЕВ, голова спільного засідання депутатських комісій: Ставлю на 

голосування питання «Затвердження порядку денного з додатковими питаннями в цілому». 

ГОЛОСУВАЛИ: 

члени комісії з питань планування бюджету, фінансів, підприємницької діяльності, соціального 

захисту, праці та сфери послуг  

 «за» - 3 (Володимир ЮНОШЕВ, Валерій АФАНАСЕНКО, Олександр КУХЛЄЄВ) 

«проти» - 0 

«утрималися» - 0 

члени комісії з питань промисловості, будівництва, агропромислового комплексу, житлово – 

комунального господарства, земельних відносин та екології 

«за» - 4 (Олександр БІЛЕВІЧ, Наталія БУРЯК, Віктор ЛЕДОВСЬКИЙ, Віталій ШТЕФАН) 

«проти» - 0 

«утрималися» - 0 

члени мандатної комісії, з питань депутатської діяльності, етики, законності, правопорядку 

«за» - 4 (Володимир ЯГОВКІН, Самвел КАРГАНЯН, Інна ЛИСАК, Микола СТЕБЛО) 

«проти» - 0 

«утрималися» - 0 

ВИРІШИЛИ: Затвердити порядок денний на засідання спільної комісії з додатковими 

питаннями в цілому. 

 

СЛУХАЛИ: Про затвердження звіту «Про виконання бюджету Слобожанської селищної 

територіальної громади  за І півріччя 2025 року».  

ДОПОВІДАЄ: Наталія БАРДАКОВА, начальник  фінансового управління Слобожанської 

селищної ради, яка надала пояснення стосовно даного питання. 

ВИСТУПИВ: Володимир ЮНОШЕВ, голова спільного засідання депутатських комісій, який 

запитав: У кого є пропозиції з цього питання? Та поставив дане питання в цілому на 

голосування.  

ГОЛОСУВАЛИ: 

члени комісії з питань планування бюджету, фінансів, підприємницької діяльності, соціального 

захисту, праці та сфери послуг  

 «за» - 3 (Володимир ЮНОШЕВ, Валерій АФАНАСЕНКО, Олександр КУХЛЄЄВ) 

«проти» - 0 

«утрималися» - 0 

члени комісії з питань промисловості, будівництва, агропромислового комплексу, житлово – 

комунального господарства, земельних відносин та екології 

«за» - 4 (Олександр БІЛЕВІЧ, Наталія БУРЯК, Віктор ЛЕДОВСЬКИЙ, Віталій ШТЕФАН) 

«проти» - 0 

«утрималися» - 0 

члени мандатної комісії, з питань депутатської діяльності, етики, законності, правопорядку 

«за» - 4 (Володимир ЯГОВКІН, Самвел КАРГАНЯН, Інна ЛИСАК, Микола СТЕБЛО) 

«проти» - 0 

«утрималися» - 0 

ВИРІШИЛИ: Винести дане питання в цілому на розгляд на засіданні сесії та включити його до 



порядку денного сесії. 

 

СЛУХАЛИ: Про внесення змін до рішення LXIII сесії VIII скликання Слобожанської селищної 

ради від 24 грудня 2024 року №2629-VIII «Про бюджет Слобожанської селищної 

територіальної громади на 2025 рік».  

ДОПОВІДАЄ: Наталія БАРДАКОВА, начальник  фінансового управління Слобожанської 

селищної ради, яка надала пояснення стосовно даного питання та наголосила, що є 

необхідність проект рішення доповнити пунктом: внести зміни до дохідної частини загального 

фонду бюджету шляхом збільшення планових показників на 19 380 700,00 грн. по коду 

надходжень 41033900 «Освітня субвенція з державного бюджету місцевим бюджетам», 

відповідно до повідомлення Державної казначейської служби України – Департаменту 

міжбюджетних відносин та видатків місцевих бюджетів від 23.07.2025 року № 65 «Про зміни 

до річного розпису асигнувань державного бюджету (міжбюджетні трансферти) на 2025 рік» 

та надала пояснення щодо даної субвенції. 

ВИСТУПИЛИ: Віталій ШТЕФАН, Валерій АФАНАСЕНКО та інші депутати, які 

наголосили, що вони наполягають на включенні даного пункту до проекту рішення.  

Володимир ЮНОШЕВ, голова спільного засідання депутатських комісій, який запитав: У кого 

є пропозиції з цього питання? Та поставив дане питання в цілому на голосування.  

ГОЛОСУВАЛИ: 

члени комісії з питань планування бюджету, фінансів, підприємницької діяльності, соціального 

захисту, праці та сфери послуг  

 «за» - 3 (Володимир ЮНОШЕВ, Валерій АФАНАСЕНКО, Олександр КУХЛЄЄВ) 

«проти» - 0 

«утрималися» - 0 

члени комісії з питань промисловості, будівництва, агропромислового комплексу, житлово – 

комунального господарства, земельних відносин та екології 

«за» - 4 (Олександр БІЛЕВІЧ, Наталія БУРЯК, Віктор ЛЕДОВСЬКИЙ, Віталій ШТЕФАН) 

«проти» - 0 

«утрималися» - 0 

члени мандатної комісії, з питань депутатської діяльності, етики, законності, правопорядку 

«за» - 4 (Володимир ЯГОВКІН, Самвел КАРГАНЯН, Інна ЛИСАК, Микола СТЕБЛО) 

«проти» - 0 

«утрималися» - 0 

ВИРІШИЛИ: Винести дане питання в цілому на розгляд на засіданні сесії та включити його до 

порядку денного сесії. 

 

ВИСТУПИЛИ: Валерій АФАНАСЕНКО, який наголосив, що питання порядку денного з №3 

по №12 та 2 з додаткових питань стосуються внесення змін до Програм, Порядків міської ради 

та Заходів до цих програм, відповідно до попередньо розглянутого питання. 

Володимир ЮНОШЕВ, голова спільного засідання депутатських комісій, який запропонував 

об’єднати питання порядку денного з №3 по №12 та 2 з додаткових питань у пакетне питання 

Олександр БІЛЕВІЧ, Володимир ЯГОВКІН та інші депутати,  які підтримали пропозицію 

Володимира ЮНОШЕВА. 

Володимир ЮНОШЕВ, голова спільного засідання депутатських комісій, ставлю на 

голосування питання об’єднати в пакет питання  порядку денного з №3 по №12 та 2 з 

додаткових питань. 

ГОЛОСУВАЛИ: 

члени комісії з питань планування бюджету, фінансів, підприємницької діяльності, соціального 

захисту, праці та сфери послуг  

 «за» - 3 (Володимир ЮНОШЕВ, Валерій АФАНАСЕНКО, Олександр КУХЛЄЄВ) 

«проти» - 0 

«утрималися» - 0 



члени комісії з питань промисловості, будівництва, агропромислового комплексу, житлово – 

комунального господарства, земельних відносин та екології 

«за» - 4 (Олександр БІЛЕВІЧ, Наталія БУРЯК, Віктор ЛЕДОВСЬКИЙ, Віталій ШТЕФАН) 

«проти» - 0 

«утрималися» - 0 

члени мандатної комісії, з питань депутатської діяльності, етики, законності, правопорядку 

«за» - 4 (Володимир ЯГОВКІН, Самвел КАРГАНЯН, Інна ЛИСАК, Микола СТЕБЛО) 

«проти» - 0 

«утрималися» - 0 

ВИРІШИЛИ: Об’єднати в пакет питання порядку денного з №3 по №12 та 2 з додаткових 

питань. 

 

СЛУХАЛИ: Пакетне питання порядку денного з №3 по №12 та 2 з додаткових питань: 

№3 «Про внесення змін до Заходів на 2025 рік до місцевої цільової Програми розвитку 

цивільного захисту Слобожанської селищної ради на 2021-2025 роки». 

№4 «Про внесення змін до Програми підтримки підрозділів Збройних Сил України, 

Міністерства внутрішніх справ України, територіальної оборони, добровольчих та інших 

військових формувань  Слобожанської селищної ради Чугуївського району Харківської 

області на 2023-2025 роки та Заходів на 2025 рік до неї». 

№5 «Про внесення змін та доповнень до Програми підтримки Захисників і Захисниць України 

та членів їх сімей в Слобожанській селищній територіальній громаді на 2024- 2025 роки». 

№6 «Про внесення змін та доповнень до Заходів на 2025 рік до Програми підтримки 

Захисників і Захисниць України та членів їх сімей в Слобожанській селищній територіальній 

громаді на 2024- 2025 роки». 

№7 «Про внесення змін та доповнень до Заходів на 2025 рік до Програми з оздоровлення та 

відпочинку дітей Слобожанської селищної ради на 2022 - 2025 роки (зі змінами)».  

№8 «Про внесення змін та доповнень до Заходів на 2025 рік до Програми розвитку місцевого 

самоврядування Слобожанської селищної ради на 2021-2025 роки». 

№9 «Про внесення змін та доповнень до  Заходів на 2025 рік до Програми фінансової 

підтримки комунальних підприємств  Слобожанської селищної ради на 2021-2025 роки». 

№10 «Про внесення змін та доповнень  до  Заходів на 2025 рік до Програми розвитку та 

реформування  житлово-комунального господарства Слобожанської селищної ради на 2021-

2025 роки».  

№11 «Про внесення змін та доповнень до Заходів на 2025 рік до  Програми енергозбереження 

та благоустрою територій населених  пунктів Слобожанської селищної ради на 2021-2025 

роки». 

№12 «Про внесення змін до Заходів на 2025 рік до Програми земельних відносин, 

раціонального використання та охорони земель по Слобожанській селищній раді на 2021-2025 

роки». 

2 з додаткових питань «Про внесення змін до Заходів на 2025 рік до Програми розвитку 

охорони здоров’я на території Слобожанської селищної ради на 2021 - 2025 роки». 

ВИСТУПИВ: Володимир ЮНОШЕВ, голова спільного засідання депутатських комісій, який 

запитав: У кого є пропозиції з даних питань? Та поставив пакетне питання в цілому на 

голосування.  

ГОЛОСУВАЛИ: 

члени комісії з питань планування бюджету, фінансів, підприємницької діяльності, соціального 

захисту, праці та сфери послуг  

 «за» - 3 (Володимир ЮНОШЕВ, Валерій АФАНАСЕНКО, Олександр КУХЛЄЄВ) 

«проти» - 0 

«утрималися» - 0 

члени комісії з питань промисловості, будівництва, агропромислового комплексу, житлово – 

комунального господарства, земельних відносин та екології 



«за» - 4 (Олександр БІЛЕВІЧ, Наталія БУРЯК, Віктор ЛЕДОВСЬКИЙ, Віталій ШТЕФАН) 

«проти» - 0 

«утрималися» - 0 

члени мандатної комісії, з питань депутатської діяльності, етики, законності, правопорядку 

«за» - 4 (Володимир ЯГОВКІН, Самвел КАРГАНЯН, Інна ЛИСАК, Микола СТЕБЛО) 

«проти» - 0 

«утрималися» - 0 

ВИРІШИЛИ: Винести питання порядку денного з №3 по №12 та 2 з додаткових питань в 

цілому на розгляд на засіданні сесії та включити їх до порядку денного сесії. 

 

СЛУХАЛИ: Про передачу комунального майна. 

ДОПОВІДАЄ: Наталя МАНЦЕВА, заступник начальника відділу бухгалтерського обліку та 

звітності міської ради, яка надала пояснення стосовно даного питання. 

ВИСТУПИВ: Володимир ЮНОШЕВ, голова спільного засідання депутатських комісій, який 

запитав: У кого є пропозиції з цього питання? Та поставив дане питання в цілому на 

голосування.  

ГОЛОСУВАЛИ: 

члени комісії з питань планування бюджету, фінансів, підприємницької діяльності, соціального 

захисту, праці та сфери послуг  

 «за» - 3 (Володимир ЮНОШЕВ, Валерій АФАНАСЕНКО, Олександр КУХЛЄЄВ) 

«проти» - 0 

«утрималися» - 0 

члени комісії з питань промисловості, будівництва, агропромислового комплексу, житлово – 

комунального господарства, земельних відносин та екології 

«за» - 4 (Олександр БІЛЕВІЧ, Наталія БУРЯК, Віктор ЛЕДОВСЬКИЙ, Віталій ШТЕФАН) 

«проти» - 0 

«утрималися» - 0 

члени мандатної комісії, з питань депутатської діяльності, етики, законності, правопорядку 

«за» - 4 (Володимир ЯГОВКІН, Самвел КАРГАНЯН, Інна ЛИСАК, Микола СТЕБЛО) 

«проти» - 0 

«утрималися» - 0 

ВИРІШИЛИ: Винести дане питання в цілому на розгляд на засіданні сесії та включити його до 

порядку денного сесії. 

 

СЛУХАЛИ: Про надання згоди на безоплатну передачу матеріальних цінностей з балансу КУ 

«Центр надання соціальних послуг» Слобожанської міської ради на баланс КП 

«Комунальник». 

ДОПОВІДАЄ: Вікторія ПОПОВА, начальник відділу економічного розвитку, комунальної та 

інвестиційної діяльності міської ради, яка надала пояснення стосовно даного питання. 

ВИСТУПИВ: Володимир ЮНОШЕВ, голова спільного засідання депутатських комісій, який 

запитав: У кого є пропозиції з цього питання? Та поставив дане питання в цілому на 

голосування.  

ГОЛОСУВАЛИ: 

члени комісії з питань планування бюджету, фінансів, підприємницької діяльності, соціального 

захисту, праці та сфери послуг  

 «за» - 3 (Володимир ЮНОШЕВ, Валерій АФАНАСЕНКО, Олександр КУХЛЄЄВ) 

«проти» - 0 

«утрималися» - 0 

члени комісії з питань промисловості, будівництва, агропромислового комплексу, житлово – 

комунального господарства, земельних відносин та екології 

«за» - 4 (Олександр БІЛЕВІЧ, Наталія БУРЯК, Віктор ЛЕДОВСЬКИЙ, Віталій ШТЕФАН) 

«проти» - 0 



«утрималися» - 0 

члени мандатної комісії, з питань депутатської діяльності, етики, законності, правопорядку 

«за» - 4 (Володимир ЯГОВКІН, Самвел КАРГАНЯН, Інна ЛИСАК, Микола СТЕБЛО) 

«проти» - 0 

«утрималися» - 0 

ВИРІШИЛИ: Винести дане питання в цілому на розгляд на засіданні сесії та включити його до 

порядку денного сесії. 

 

СЛУХАЛИ: Про зняття з бухгалтерського обліку Слобожанської міської ради приватизованої 

квартири». 

ДОПОВІДАЄ: Вікторія ПОПОВА, начальник відділу економічного розвитку, комунальної та 

інвестиційної діяльності міської ради, яка надала пояснення стосовно даного питання. 

ВИСТУПИВ: Володимир ЮНОШЕВ, голова спільного засідання депутатських комісій, який 

запитав: У кого є пропозиції з цього питання? Та поставив дане питання в цілому на 

голосування.  

ГОЛОСУВАЛИ: 

члени комісії з питань планування бюджету, фінансів, підприємницької діяльності, соціального 

захисту, праці та сфери послуг  

 «за» - 3 (Володимир ЮНОШЕВ, Валерій АФАНАСЕНКО, Олександр КУХЛЄЄВ) 

«проти» - 0 

«утрималися» - 0 

члени комісії з питань промисловості, будівництва, агропромислового комплексу, житлово – 

комунального господарства, земельних відносин та екології 

«за» - 4 (Олександр БІЛЕВІЧ, Наталія БУРЯК, Віктор ЛЕДОВСЬКИЙ, Віталій ШТЕФАН) 

«проти» - 0 

«утрималися» - 0 

члени мандатної комісії, з питань депутатської діяльності, етики, законності, правопорядку 

«за» - 4 (Володимир ЯГОВКІН, Самвел КАРГАНЯН, Інна ЛИСАК, Микола СТЕБЛО) 

«проти» - 0 

«утрималися» - 0 

ВИРІШИЛИ: Винести дане питання в цілому на розгляд на засіданні сесії та включити його до 

порядку денного сесії. 

 

СЛУХАЛИ: Про надання згоди на списання окремих частин комплексу нежитлових будівель 

амбулаторії, які належить до комунальної власності Слобожанської територіальної громади». 

ДОПОВІДАЄ: Вікторія ПОПОВА, начальник відділу економічного розвитку, комунальної та 

інвестиційної діяльності міської ради, яка надала пояснення стосовно даного питання. 

ВИСТУПИВ: Володимир ЮНОШЕВ, голова спільного засідання депутатських комісій, який 

запитав: У кого є пропозиції з цього питання? Та поставив дане питання в цілому на 

голосування.  

ГОЛОСУВАЛИ: 

члени комісії з питань планування бюджету, фінансів, підприємницької діяльності, соціального 

захисту, праці та сфери послуг  

 «за» - 3 (Володимир ЮНОШЕВ, Валерій АФАНАСЕНКО, Олександр КУХЛЄЄВ) 

«проти» - 0 

«утрималися» - 0 

члени комісії з питань промисловості, будівництва, агропромислового комплексу, житлово – 

комунального господарства, земельних відносин та екології 

«за» - 4 (Олександр БІЛЕВІЧ, Наталія БУРЯК, Віктор ЛЕДОВСЬКИЙ, Віталій ШТЕФАН) 

«проти» - 0 

«утрималися» - 0 

члени мандатної комісії, з питань депутатської діяльності, етики, законності, правопорядку 



«за» - 4 (Володимир ЯГОВКІН, Самвел КАРГАНЯН, Інна ЛИСАК, Микола СТЕБЛО) 

«проти» - 0 

«утрималися» - 0 

ВИРІШИЛИ: Винести дане питання в цілому на розгляд на засіданні сесії та включити його до 

порядку денного сесії. 

 

СЛУХАЛИ: Про визначення головного розпорядника коштів субвенції. 

ДОПОВІДАЄ: Наталя МАНЦЕВА, заступник начальника відділу бухгалтерського обліку та 

звітності міської ради, яка надала пояснення стосовно даного питання. 

ВИСТУПИВ: Володимир ЮНОШЕВ, голова спільного засідання депутатських комісій, який 

запитав: У кого є пропозиції з цього питання? Та поставив дане питання в цілому на 

голосування.  

ГОЛОСУВАЛИ: 

члени комісії з питань планування бюджету, фінансів, підприємницької діяльності, соціального 

захисту, праці та сфери послуг  

 «за» - 3 (Володимир ЮНОШЕВ, Валерій АФАНАСЕНКО, Олександр КУХЛЄЄВ) 

«проти» - 0 

«утрималися» - 0 

члени комісії з питань промисловості, будівництва, агропромислового комплексу, житлово – 

комунального господарства, земельних відносин та екології 

«за» - 4 (Олександр БІЛЕВІЧ, Наталія БУРЯК, Віктор ЛЕДОВСЬКИЙ, Віталій ШТЕФАН) 

«проти» - 0 

«утрималися» - 0 

члени мандатної комісії, з питань депутатської діяльності, етики, законності, правопорядку 

«за» - 4 (Володимир ЯГОВКІН, Самвел КАРГАНЯН, Інна ЛИСАК, Микола СТЕБЛО) 

«проти» - 0 

«утрималися» - 0 

ВИРІШИЛИ: Винести дане питання в цілому на розгляд на засіданні сесії та включити його до 

порядку денного сесії. 

 

СЛУХАЛИ: Про внесення змін до найменування та Положення про Молодіжну раду при 

Слобожанській селищній раді Чугуївського району Харківської області та затвердження його 

в новій редакції. 

ДОПОВІДАЄ: Леся БІДУЛІНА, начальник відділу культури, туризму, молоді та спорту 

Слобожанської селищної ради, яка надала пояснення стосовно даного питання. 

ВИСТУПИВ: Володимир ЮНОШЕВ, голова спільного засідання депутатських комісій, який 

запитав: У кого є пропозиції з цього питання? Та поставив дане питання в цілому на 

голосування.  

ГОЛОСУВАЛИ: 

члени комісії з питань планування бюджету, фінансів, підприємницької діяльності, соціального 

захисту, праці та сфери послуг  

 «за» - 3 (Володимир ЮНОШЕВ, Валерій АФАНАСЕНКО, Олександр КУХЛЄЄВ) 

«проти» - 0 

«утрималися» - 0 

члени комісії з питань промисловості, будівництва, агропромислового комплексу, житлово – 

комунального господарства, земельних відносин та екології 

«за» - 4 (Олександр БІЛЕВІЧ, Наталія БУРЯК, Віктор ЛЕДОВСЬКИЙ, Віталій ШТЕФАН) 

«проти» - 0 

«утрималися» - 0 

члени мандатної комісії, з питань депутатської діяльності, етики, законності, правопорядку 

«за» - 4 (Володимир ЯГОВКІН, Самвел КАРГАНЯН, Інна ЛИСАК, Микола СТЕБЛО) 

«проти» - 0 



«утрималися» - 0 

ВИРІШИЛИ: Винести дане питання в цілому на розгляд на засіданні сесії та включити його до 

порядку денного сесії. 

 

ВИСТУПИЛИ: Галина КУЦЕНКО, секретар ради, яка наголосила що питання порядку 

денного з №19 по №40 стосуються внесення змін до Статутів комунальних закладів ради у 

зв’язку із зміною назви ради. 

Володимир ЮНОШЕВ, голова спільного засідання депутатських комісій, який запропонував 

об’єднати питання порядку денного з №19 по №40 у пакетне питання 

Віталій ШТЕФАН, Наталя БУРЯК та інші депутати,  які підтримали пропозицію Володимира 

ЮНОШЕВА. 

Володимир ЮНОШЕВ, голова спільного засідання депутатських комісій, ставлю на 

голосування питання об’єднати в пакет питання  порядку денного з №19 по №40. 

ГОЛОСУВАЛИ: 

члени комісії з питань планування бюджету, фінансів, підприємницької діяльності, соціального 

захисту, праці та сфери послуг  

 «за» - 3 (Володимир ЮНОШЕВ, Валерій АФАНАСЕНКО, Олександр КУХЛЄЄВ) 

«проти» - 0 

«утрималися» - 0 

члени комісії з питань промисловості, будівництва, агропромислового комплексу, житлово – 

комунального господарства, земельних відносин та екології 

«за» - 4 (Олександр БІЛЕВІЧ, Наталія БУРЯК, Віктор ЛЕДОВСЬКИЙ, Віталій ШТЕФАН) 

«проти» - 0 

«утрималися» - 0 

члени мандатної комісії, з питань депутатської діяльності, етики, законності, правопорядку 

«за» - 4 (Володимир ЯГОВКІН, Самвел КАРГАНЯН, Інна ЛИСАК, Микола СТЕБЛО) 

«проти» - 0 

«утрималися» - 0 

ВИРІШИЛИ: Об’єднати в пакет питання порядку денного з №19 по №40. 

 

СЛУХАЛИ: Пакетне питання порядку денного з №19 по №40: 

№19 «Про внесення змін до найменування та Статуту Комунального закладу «Геніївський 

будинок культури» Слобожанської селищної ради Чугуївського району Харківської області та 

затвердження його в новій редакції». 

№20 «Про внесення змін до найменування та Статуту Комунального закладу «Лиманський 

сільський будинок культури» Слобожанської селищної ради Чугуївського району Харківської 

області та затвердження його в новій редакції». 

№21 «Про внесення змін до найменування та Статуту КОМУНАЛЬНОГО ПІДПРИЄМСТВА 

КОМУНАЛЬНОГО ЗАКЛАДУ «СЛОБОЖАНСЬКИЙ СЕЛИЩНИЙ ПАЛАЦ КУЛЬТУРИ» та 

затвердження його в новій редакції». 

№22 «Про внесення змін до найменування та Статуту Комунального закладу «Слобожанська 

публічна бібліотека» Слобожанської селищної ради Чугуївського району Харківської області 

та затвердження його в новій редакції». 

№23 «Про внесення змін до найменування та Статуту Комунального закладу спеціалізованої 

мистецької освіти «Слобожанська школа мистецтв» Слобожанської селищної ради 

Чугуївського району Харківської області та затвердження його в новій редакції». 

№24 «Про внесення змін до найменування та Статуту Комунального закладу «Центр 

фізичного здоров’я населення «Спорт для всіх» Слобожанської селищної ради Чугуївського 

району Харківської області та затвердження його в новій редакції». 

№25 «Про внесення змін до найменування та Статуту Комунального закладу 

«Шелудьківський будинок культури» Слобожанської селищної ради Чугуївського району 

Харківської області та затвердження його в новій редакції». 



№26 «Про внесення змін до найменування та Статуту  Слобожанського комунального закладу 

дошкільної освіти (ясла-садок) №1 Слобожанської селищної ради Чугуївського району 

Харківської області та затвердження його в новій редакції». 

№27 «Про внесення змін до найменування та Статуту  Слобожанського комунального закладу 

дошкільної освіти (ясла-садок) №3 Слобожанської селищної ради Чугуївського району 

Харківської області та затвердження його в новій редакції». 

№28 «Про внесення змін до найменування та Статуту Слобожанського комунального закладу 

дошкільної освіти (ясла-садок) №4 Слобожанської селищної ради Чугуївського району 

Харківської області та затвердження його в новій редакції». 

№29 «Про внесення змін до найменування та Статуту  Слобожанського комунального закладу 

дошкільної освіти (ясла-садок) №7 «Колосок» Слобожанської селищної ради Чугуївського 

району Харківської області та затвердження його в новій редакції». 

№30 «Про внесення змін до найменування та Статуту  Комунального закладу дошкільної 

освіти (ясла – садок) «Казка села Лиман Слобожанської селищної ради Чугуївського району 

Харківської області та затвердження його в новій редакції». 

№31 «Про внесення змін до найменування та статуту  Комунального закладу дошкільної 

освіти (ясла – садок) «Веселка» села Шелудьківка Слобожанської селищної ради Чугуївського 

району Харківської області та затвердження його в новій редакції». 

№32 «Про внесення змін до найменування та Статуту  Комунального закладу дошкільної 

освіти  (ясла - садок) селища Донець Слобожанської селищної ради Чугуївського району 

Харківської області та затвердження його в новій редакції». 

№33 «Про внесення змін до найменування та Статуту Комунального закладу «Геніївська 

загальноосвітня школа І-ІІ ступенів» Слобожанської селищної ради Чугуївського району 

Харківської області  та затвердження його в новій редакції». 

№34 «Про внесення змін до найменування та Статуту Комунального закладу «Геніївська 

загальноосвітня школа І-ІІІ ступенів» Слобожанської селищної ради Чугуївського району 

Харківської області  та затвердження його в новій редакції». 

№35 «Про внесення змін до найменування та Статуту Комунального закладу «Скрипаївська 

загальноосвітня школа І-ІІІ ступенів» Слобожанської селищної ради Чугуївського району 

Харківської області  та затвердження його в новій редакції». 

№36 «Про внесення змін до найменування та Статуту Комунального закладу «Шебелинська 

загальноосвітня школа І-ІІІ ступенів» Слобожанської селищної ради Чугуївського району 

Харківської області  та затвердження його в новій редакції». 

№37 «Про внесення змін до найменування та Статуту Комунального закладу «Слобожанський 

ліцей №1» Слобожанської селищної ради Чугуївського району Харківської області  та 

затвердження його в новій редакції». 

№38 «Про внесення змін до найменування та Статуту Комунального закладу «Слобожанський 

ліцей №2» Слобожанської селищної ради Чугуївського району Харківської області  та 

затвердження його в новій редакції». 

№39 «Про внесення змін до найменування та Статуту Комунального закладу «Лиманський 

ліцей» Слобожанської селищної ради Чугуївського району Харківської області  та 

затвердження його в новій редакції». 

№40 «Про внесення змін до найменування та Статуту Комунального закладу 

«Шелудьківський ліцей» Слобожанської селищної ради Чугуївського району Харківської 

області  та затвердження його в новій редакції».  

ВИСТУПИВ: Володимир ЮНОШЕВ, голова спільного засідання депутатських комісій, який 

запитав: У кого є пропозиції з даних питань? Та поставив пакетне питання в цілому на 

голосування.  

ГОЛОСУВАЛИ: 

члени комісії з питань планування бюджету, фінансів, підприємницької діяльності, соціального 

захисту, праці та сфери послуг  

 «за» - 3 (Володимир ЮНОШЕВ, Валерій АФАНАСЕНКО, Олександр КУХЛЄЄВ) 



«проти» - 0 

«утрималися» - 0 

члени комісії з питань промисловості, будівництва, агропромислового комплексу, житлово – 

комунального господарства, земельних відносин та екології 

«за» - 4 (Олександр БІЛЕВІЧ, Наталія БУРЯК, Віктор ЛЕДОВСЬКИЙ, Віталій ШТЕФАН) 

«проти» - 0 

«утрималися» - 0 

члени мандатної комісії, з питань депутатської діяльності, етики, законності, правопорядку 

«за» - 4 (Володимир ЯГОВКІН, Самвел КАРГАНЯН, Інна ЛИСАК, Микола СТЕБЛО) 

«проти» - 0 

«утрималися» - 0 

ВИРІШИЛИ: Винести питання порядку денного з №19 по №40 в цілому на розгляд на засіданні 

сесії та включити їх до порядку денного сесії. 

 

ВИСТУПИЛИ: Олександр БІЛЕВІЧ, який зазначив, що питання порядку денного з №41 по 

№44 стосуються передачі земельних ділянок у приватну власність, на яких розташовані 

приватні будинки та запропонував об’єднати їх у пакетне питання. 

Віталій ШТЕФАН, Віктор ЛЕДОВСЬКИЙ та інші депутати,  які підтримали пропозицію 

Олександра БІЛЕВІЧА. 

Володимир ЮНОШЕВ, голова спільного засідання депутатських комісій, ставлю на 

голосування питання об’єднати в пакет питання  порядку денного з №41 по №44. 

ГОЛОСУВАЛИ: 

члени комісії з питань планування бюджету, фінансів, підприємницької діяльності, соціального 

захисту, праці та сфери послуг  

 «за» - 3 (Володимир ЮНОШЕВ, Валерій АФАНАСЕНКО, Олександр КУХЛЄЄВ) 

«проти» - 0 

«утрималися» - 0 

члени комісії з питань промисловості, будівництва, агропромислового комплексу, житлово – 

комунального господарства, земельних відносин та екології 

«за» - 4 (Олександр БІЛЕВІЧ, Наталія БУРЯК, Віктор ЛЕДОВСЬКИЙ, Віталій ШТЕФАН) 

«проти» - 0 

«утрималися» - 0 

члени мандатної комісії, з питань депутатської діяльності, етики, законності, правопорядку 

«за» - 4 (Володимир ЯГОВКІН, Самвел КАРГАНЯН, Інна ЛИСАК, Микола СТЕБЛО) 

«проти» - 0 

«утрималися» - 0 

ВИРІШИЛИ: Об’єднати в пакет питання порядку денного з №41 по №44. 

 

СЛУХАЛИ: Пакетне питання порядку денного з №41 по №44: 

№41 «Про передачу земельної ділянки у приватну власність гр. ШМАТЬКУ Григорію 

Васильовичу». 

№42 «Про передачу земельної ділянки у приватну власність гр. ТКАЧЕНКО Ларисі 

Армінаківні». 

№43 «Про передачу земельної ділянки у приватну власність гр. САВЧЕНКО Тетяні 

Миколаївні». 

№44 «Про передачу земельної ділянки у приватну власність гр. ГИРМАНУ Олександру 

Миколайовичу». 

ДОПОВІДАЄ: Оксана ДІДЕНКО, начальник відділу з земельних та екологічних питань 

міської ради, надала пояснення стосовно даних питань. 

ВИСТУПИВ: Володимир ЮНОШЕВ, голова спільного засідання депутатських комісій, який 

запитав: У кого є пропозиції з даних питань? Та поставив пакетне питання в цілому на 

голосування.  



ГОЛОСУВАЛИ: 

члени комісії з питань планування бюджету, фінансів, підприємницької діяльності, соціального 

захисту, праці та сфери послуг  

 «за» - 3 (Володимир ЮНОШЕВ, Валерій АФАНАСЕНКО, Олександр КУХЛЄЄВ) 

«проти» - 0 

«утрималися» - 0 

члени комісії з питань промисловості, будівництва, агропромислового комплексу, житлово – 

комунального господарства, земельних відносин та екології 

«за» - 4 (Олександр БІЛЕВІЧ, Наталія БУРЯК, Віктор ЛЕДОВСЬКИЙ, Віталій ШТЕФАН) 

«проти» - 0 

«утрималися» - 0 

члени мандатної комісії, з питань депутатської діяльності, етики, законності, правопорядку 

«за» - 4 (Володимир ЯГОВКІН, Самвел КАРГАНЯН, Інна ЛИСАК, Микола СТЕБЛО) 

«проти» - 0 

«утрималися» - 0 

ВИРІШИЛИ: Винести питання порядку денного з №41 по №44 в цілому на розгляд на засіданні 

сесії та включити їх до порядку денного сесії. 

 

СЛУХАЛИ: Про затвердження технічної документації із землеустрою щодо об’єднання 

земельних ділянок. 

ДОПОВІДАЄ: Оксана ДІДЕНКО, начальник відділу з земельних та екологічних питань 

міської ради, надала пояснення стосовно даних питань. 

ВИСТУПИВ: Володимир ЮНОШЕВ, голова спільного засідання депутатських комісій, який 

запитав: У кого є пропозиції з цього питання? Та поставив дане питання в цілому на 

голосування.  

ГОЛОСУВАЛИ: 

члени комісії з питань планування бюджету, фінансів, підприємницької діяльності, соціального 

захисту, праці та сфери послуг  

 «за» - 3 (Володимир ЮНОШЕВ, Валерій АФАНАСЕНКО, Олександр КУХЛЄЄВ) 

«проти» - 0 

«утрималися» - 0 

члени комісії з питань промисловості, будівництва, агропромислового комплексу, житлово – 

комунального господарства, земельних відносин та екології 

«за» - 4 (Олександр БІЛЕВІЧ, Наталія БУРЯК, Віктор ЛЕДОВСЬКИЙ, Віталій ШТЕФАН) 

«проти» - 0 

«утрималися» - 0 

члени мандатної комісії, з питань депутатської діяльності, етики, законності, правопорядку 

«за» - 4 (Володимир ЯГОВКІН, Самвел КАРГАНЯН, Інна ЛИСАК, Микола СТЕБЛО) 

«проти» - 0 

«утрималися» - 0 

ВИРІШИЛИ: Винести дане питання в цілому на розгляд на засіданні сесії та включити його до 

порядку денного сесії. 

 

СЛУХАЛИ: Про надання дозволу на розробку технічної документації щодо поділу земельної 

ділянки з кадастровим номером 6321755600:01:006:0081. 

ДОПОВІДАЄ: Оксана ДІДЕНКО, начальник відділу з земельних та екологічних питань 

міської ради, надала пояснення стосовно даних питань. 

ВИСТУПИВ: Володимир ЮНОШЕВ, голова спільного засідання депутатських комісій, який 

запитав: У кого є пропозиції з цього питання? Та поставив дане питання в цілому на 

голосування.  

ГОЛОСУВАЛИ: 

члени комісії з питань планування бюджету, фінансів, підприємницької діяльності, соціального 



захисту, праці та сфери послуг  

 «за» - 3 (Володимир ЮНОШЕВ, Валерій АФАНАСЕНКО, Олександр КУХЛЄЄВ) 

«проти» - 0 

«утрималися» - 0 

члени комісії з питань промисловості, будівництва, агропромислового комплексу, житлово – 

комунального господарства, земельних відносин та екології 

«за» - 4 (Олександр БІЛЕВІЧ, Наталія БУРЯК, Віктор ЛЕДОВСЬКИЙ, Віталій ШТЕФАН) 

«проти» - 0 

«утрималися» - 0 

члени мандатної комісії, з питань депутатської діяльності, етики, законності, правопорядку 

«за» - 4 (Володимир ЯГОВКІН, Самвел КАРГАНЯН, Інна ЛИСАК, Микола СТЕБЛО) 

«проти» - 0 

«утрималися» - 0 

ВИРІШИЛИ: Винести дане питання в цілому на розгляд на засіданні сесії та включити його до 

порядку денного сесії. 

 

СЛУХАЛИ: Про надання дозволу на розробку технічної документації щодо поділу земельної 

ділянки з кадастровим номером 6321755600:01:005:0070. 

ДОПОВІДАЄ: Оксана ДІДЕНКО, начальник відділу з земельних та екологічних питань 

міської ради, надала пояснення стосовно даних питань. 

ВИСТУПИВ: Володимир ЮНОШЕВ, голова спільного засідання депутатських комісій, який 

запитав: У кого є пропозиції з цього питання? Та поставив дане питання в цілому на 

голосування.  

ГОЛОСУВАЛИ: 

члени комісії з питань планування бюджету, фінансів, підприємницької діяльності, соціального 

захисту, праці та сфери послуг  

 «за» - 3 (Володимир ЮНОШЕВ, Валерій АФАНАСЕНКО, Олександр КУХЛЄЄВ) 

«проти» - 0 

«утрималися» - 0 

члени комісії з питань промисловості, будівництва, агропромислового комплексу, житлово – 

комунального господарства, земельних відносин та екології 

«за» - 4 (Олександр БІЛЕВІЧ, Наталія БУРЯК, Віктор ЛЕДОВСЬКИЙ, Віталій ШТЕФАН) 

«проти» - 0 

«утрималися» - 0 

члени мандатної комісії, з питань депутатської діяльності, етики, законності, правопорядку 

«за» - 4 (Володимир ЯГОВКІН, Самвел КАРГАНЯН, Інна ЛИСАК, Микола СТЕБЛО) 

«проти» - 0 

«утрималися» - 0 

ВИРІШИЛИ: Винести дане питання в цілому на розгляд на засіданні сесії та включити його до 

порядку денного сесії. 

 

СЛУХАЛИ: Про надання дозволу на розробку технічної документації із землеустрою щодо 

інвентаризації земель Зміївській ТЕС ПАТ «Центренерго». 

ДОПОВІДАЄ: Оксана ДІДЕНКО, начальник відділу з земельних та екологічних питань 

міської ради, надала пояснення стосовно даних питань. 

ВИСТУПИВ: Володимир ЮНОШЕВ, голова спільного засідання депутатських комісій, який 

запитав: У кого є пропозиції з цього питання? Та поставив дане питання в цілому на 

голосування.  

ГОЛОСУВАЛИ: 

члени комісії з питань планування бюджету, фінансів, підприємницької діяльності, соціального 

захисту, праці та сфери послуг  

 «за» - 3 (Володимир ЮНОШЕВ, Валерій АФАНАСЕНКО, Олександр КУХЛЄЄВ) 



«проти» - 0 

«утрималися» - 0 

члени комісії з питань промисловості, будівництва, агропромислового комплексу, житлово – 

комунального господарства, земельних відносин та екології 

«за» - 4 (Олександр БІЛЕВІЧ, Наталія БУРЯК, Віктор ЛЕДОВСЬКИЙ, Віталій ШТЕФАН) 

«проти» - 0 

«утрималися» - 0 

члени мандатної комісії, з питань депутатської діяльності, етики, законності, правопорядку 

«за» - 4 (Володимир ЯГОВКІН, Самвел КАРГАНЯН, Інна ЛИСАК, Микола СТЕБЛО) 

«проти» - 0 

«утрималися» - 0 

ВИРІШИЛИ: Винести дане питання в цілому на розгляд на засіданні сесії та включити його до 

порядку денного сесії. 

 

СЛУХАЛИ: Про надання дозволу на розробку технічної документації із землеустрою щодо 

інвентаризації земельної ділянки з кадастровим номером 6321755600:02:003:0859. 

ДОПОВІДАЄ: Оксана ДІДЕНКО, начальник відділу з земельних та екологічних питань 

міської ради, надала пояснення стосовно даних питань. 

ВИСТУПИВ: Володимир ЮНОШЕВ, голова спільного засідання депутатських комісій, який 

запитав: У кого є пропозиції з цього питання? Та поставив дане питання в цілому на 

голосування.  

ГОЛОСУВАЛИ: 

члени комісії з питань планування бюджету, фінансів, підприємницької діяльності, соціального 

захисту, праці та сфери послуг  

 «за» - 3 (Володимир ЮНОШЕВ, Валерій АФАНАСЕНКО, Олександр КУХЛЄЄВ) 

«проти» - 0 

«утрималися» - 0 

члени комісії з питань промисловості, будівництва, агропромислового комплексу, житлово – 

комунального господарства, земельних відносин та екології 

«за» - 4 (Олександр БІЛЕВІЧ, Наталія БУРЯК, Віктор ЛЕДОВСЬКИЙ, Віталій ШТЕФАН) 

«проти» - 0 

«утрималися» - 0 

члени мандатної комісії, з питань депутатської діяльності, етики, законності, правопорядку 

«за» - 4 (Володимир ЯГОВКІН, Самвел КАРГАНЯН, Інна ЛИСАК, Микола СТЕБЛО) 

«проти» - 0 

«утрималися» - 0 

ВИРІШИЛИ: Винести дане питання в цілому на розгляд на засіданні сесії та включити його до 

порядку денного сесії. 

 

СЛУХАЛИ: Про надання дозволу на розробку технічної документації із землеустрою щодо 

інвентаризації масиву земель сільськогосподарського призначення. 

ДОПОВІДАЄ: Оксана ДІДЕНКО, начальник відділу з земельних та екологічних питань 

міської ради, надала пояснення стосовно даних питань. 

ВИСТУПИВ: Володимир ЮНОШЕВ, голова спільного засідання депутатських комісій, який 

запитав: У кого є пропозиції з цього питання? Та поставив дане питання в цілому на 

голосування.  

ГОЛОСУВАЛИ: 

члени комісії з питань планування бюджету, фінансів, підприємницької діяльності, соціального 

захисту, праці та сфери послуг  

 «за» - 3 (Володимир ЮНОШЕВ, Валерій АФАНАСЕНКО, Олександр КУХЛЄЄВ) 

«проти» - 0 

«утрималися» - 0 



члени комісії з питань промисловості, будівництва, агропромислового комплексу, житлово – 

комунального господарства, земельних відносин та екології 

«за» - 4 (Олександр БІЛЕВІЧ, Наталія БУРЯК, Віктор ЛЕДОВСЬКИЙ, Віталій ШТЕФАН) 

«проти» - 0 

«утрималися» - 0 

члени мандатної комісії, з питань депутатської діяльності, етики, законності, правопорядку 

«за» - 4 (Володимир ЯГОВКІН, Самвел КАРГАНЯН, Інна ЛИСАК, Микола СТЕБЛО) 

«проти» - 0 

«утрималися» - 0 

ВИРІШИЛИ: Винести дане питання в цілому на розгляд на засіданні сесії та включити його до 

порядку денного сесії. 

 

СЛУХАЛИ: Про надання дозволу на розробку проекту землеустрою щодо відведення 

земельної ділянки гр. КЕНДИШ Ігорю Сергійовичу. 

ДОПОВІДАЄ: Оксана ДІДЕНКО, начальник відділу з земельних та екологічних питань 

міської ради, надала пояснення стосовно даних питань. 

ВИСТУПИВ: Володимир ЮНОШЕВ, голова спільного засідання депутатських комісій, який 

запитав: У кого є пропозиції з цього питання? Та поставив дане питання в цілому на 

голосування.  

ГОЛОСУВАЛИ: 

члени комісії з питань планування бюджету, фінансів, підприємницької діяльності, соціального 

захисту, праці та сфери послуг  

 «за» - 3 (Володимир ЮНОШЕВ, Валерій АФАНАСЕНКО, Олександр КУХЛЄЄВ) 

«проти» - 0 

«утрималися» - 0 

члени комісії з питань промисловості, будівництва, агропромислового комплексу, житлово – 

комунального господарства, земельних відносин та екології 

«за» - 4 (Олександр БІЛЕВІЧ, Наталія БУРЯК, Віктор ЛЕДОВСЬКИЙ, Віталій ШТЕФАН) 

«проти» - 0 

«утрималися» - 0 

члени мандатної комісії, з питань депутатської діяльності, етики, законності, правопорядку 

«за» - 4 (Володимир ЯГОВКІН, Самвел КАРГАНЯН, Інна ЛИСАК, Микола СТЕБЛО) 

«проти» - 0 

«утрималися» - 0 

ВИРІШИЛИ: Винести дане питання в цілому на розгляд на засіданні сесії та включити його до 

порядку денного сесії. 

 

СЛУХАЛИ: Про надання дозволу на розробку проекту землеустрою щодо відведення 

земельної ділянки ТОВ «НВК КВАДРАТ». 

ДОПОВІДАЄ: Оксана ДІДЕНКО, начальник відділу з земельних та екологічних питань 

міської ради, надала пояснення стосовно даних питань. 

ВИСТУПИВ: Володимир ЮНОШЕВ, голова спільного засідання депутатських комісій, який 

запитав: У кого є пропозиції з цього питання? Та поставив дане питання в цілому на 

голосування.  

ГОЛОСУВАЛИ: 

члени комісії з питань планування бюджету, фінансів, підприємницької діяльності, соціального 

захисту, праці та сфери послуг  

 «за» - 3 (Володимир ЮНОШЕВ, Валерій АФАНАСЕНКО, Олександр КУХЛЄЄВ) 

«проти» - 0 

«утрималися» - 0 

члени комісії з питань промисловості, будівництва, агропромислового комплексу, житлово – 

комунального господарства, земельних відносин та екології 



«за» - 4 (Олександр БІЛЕВІЧ, Наталія БУРЯК, Віктор ЛЕДОВСЬКИЙ, Віталій ШТЕФАН) 

«проти» - 0 

«утрималися» - 0 

члени мандатної комісії, з питань депутатської діяльності, етики, законності, правопорядку 

«за» - 4 (Володимир ЯГОВКІН, Самвел КАРГАНЯН, Інна ЛИСАК, Микола СТЕБЛО) 

«проти» - 0 

«утрималися» - 0 

ВИРІШИЛИ: Винести дане питання в цілому на розгляд на засіданні сесії та включити його до 

порядку денного сесії. 

 

СЛУХАЛИ: Про надання дозволу на розробку проекту землеустрою щодо відведення 

земельної ділянки зі зміною цільового призначення з кадастровим номером 

6321755600:01:002:0008. 

ДОПОВІДАЄ: Оксана ДІДЕНКО, начальник відділу з земельних та екологічних питань 

міської ради, надала пояснення стосовно даних питань. 

ВИСТУПИВ: Володимир ЮНОШЕВ, голова спільного засідання депутатських комісій, який 

запитав: У кого є пропозиції з цього питання? Та поставив дане питання в цілому на 

голосування.  

ГОЛОСУВАЛИ: 

члени комісії з питань планування бюджету, фінансів, підприємницької діяльності, соціального 

захисту, праці та сфери послуг  

 «за» - 3 (Володимир ЮНОШЕВ, Валерій АФАНАСЕНКО, Олександр КУХЛЄЄВ) 

«проти» - 0 

«утрималися» - 0 

члени комісії з питань промисловості, будівництва, агропромислового комплексу, житлово – 

комунального господарства, земельних відносин та екології 

«за» - 4 (Олександр БІЛЕВІЧ, Наталія БУРЯК, Віктор ЛЕДОВСЬКИЙ, Віталій ШТЕФАН) 

«проти» - 0 

«утрималися» - 0 

члени мандатної комісії, з питань депутатської діяльності, етики, законності, правопорядку 

«за» - 4 (Володимир ЯГОВКІН, Самвел КАРГАНЯН, Інна ЛИСАК, Микола СТЕБЛО) 

«проти» - 0 

«утрималися» - 0 

ВИРІШИЛИ: Винести дане питання в цілому на розгляд на засіданні сесії та включити його до 

порядку денного сесії. 

 

СЛУХАЛИ: Про надання дозволу на розробку проекту землеустрою щодо встановлення меж 

території Слобожанської територіальної громади. 

ДОПОВІДАЄ: Оксана ДІДЕНКО, начальник відділу з земельних та екологічних питань 

міської ради, надала пояснення стосовно даних питань. 

ВИСТУПИВ: Володимир ЮНОШЕВ, голова спільного засідання депутатських комісій, який 

запитав: У кого є пропозиції з цього питання? Та поставив дане питання в цілому на 

голосування.  

ГОЛОСУВАЛИ: 

члени комісії з питань планування бюджету, фінансів, підприємницької діяльності, соціального 

захисту, праці та сфери послуг  

 «за» - 3 (Володимир ЮНОШЕВ, Валерій АФАНАСЕНКО, Олександр КУХЛЄЄВ) 

«проти» - 0 

«утрималися» - 0 

члени комісії з питань промисловості, будівництва, агропромислового комплексу, житлово – 

комунального господарства, земельних відносин та екології 

«за» - 4 (Олександр БІЛЕВІЧ, Наталія БУРЯК, Віктор ЛЕДОВСЬКИЙ, Віталій ШТЕФАН) 



«проти» - 0 

«утрималися» - 0 

члени мандатної комісії, з питань депутатської діяльності, етики, законності, правопорядку 

«за» - 4 (Володимир ЯГОВКІН, Самвел КАРГАНЯН, Інна ЛИСАК, Микола СТЕБЛО) 

«проти» - 0 

«утрималися» - 0 

ВИРІШИЛИ: Винести дане питання в цілому на розгляд на засіданні сесії та включити його до 

порядку денного сесії. 

 

СЛУХАЛИ: Про надання дозволу на розробку паспорта водного об’єкта. 

ДОПОВІДАЄ: Оксана ДІДЕНКО, начальник відділу з земельних та екологічних питань 

міської ради, надала пояснення стосовно даних питань. 

ВИСТУПИВ: Володимир ЮНОШЕВ, голова спільного засідання депутатських комісій, який 

запитав: У кого є пропозиції з цього питання? Та поставив дане питання в цілому на 

голосування.  

ГОЛОСУВАЛИ: 

члени комісії з питань планування бюджету, фінансів, підприємницької діяльності, соціального 

захисту, праці та сфери послуг  

 «за» - 3 (Володимир ЮНОШЕВ, Валерій АФАНАСЕНКО, Олександр КУХЛЄЄВ) 

«проти» - 0 

«утрималися» - 0 

члени комісії з питань промисловості, будівництва, агропромислового комплексу, житлово – 

комунального господарства, земельних відносин та екології 

«за» - 4 (Олександр БІЛЕВІЧ, Наталія БУРЯК, Віктор ЛЕДОВСЬКИЙ, Віталій ШТЕФАН) 

«проти» - 0 

«утрималися» - 0 

члени мандатної комісії, з питань депутатської діяльності, етики, законності, правопорядку 

«за» - 4 (Володимир ЯГОВКІН, Самвел КАРГАНЯН, Інна ЛИСАК, Микола СТЕБЛО) 

«проти» - 0 

«утрималися» - 0 

ВИРІШИЛИ: Винести дане питання в цілому на розгляд на засіданні сесії та включити його до 

порядку денного сесії. 

 

СЛУХАЛИ: Про розгляд проекту землеустрою щодо відведення земельної ділянки ТОВ 

«ЮНС» в с.Лиман. 

ДОПОВІДАЄ: Оксана ДІДЕНКО, начальник відділу з земельних та екологічних питань 

міської ради, надала пояснення стосовно даних питань. 

ВИСТУПИЛИ: Віталій ШТЕФАН, Наталя БУРЯК які запропонували надати в оренду ТОВ 

«ЮКРЕЙНІАН НЕТВОРК СОЛЮШНС»   земельну ділянку за кадастровим номером 

6321782704:00:007:0168 за цільовим призначенням для розміщення та експлуатації об’єктів і 

споруд електронних комунікацій (13.01), загальною площею 0,0100 га, яка розташована в 

с.Лиман на території Слобожанської міської ради Чугуївського району Харківської області, 

терміном на 10 (десять) років  та встановити ставку орендної плати за користування земельною 

ділянкою в розмірі 12 % від нормативної грошової оцінки земельної ділянки. 

Володимир ЮНОШЕВ, голова спільного засідання депутатських комісій, який запитав: У кого 

ще є пропозиції з цього питання? Та поставив дане питання в цілому на голосування.  

ГОЛОСУВАЛИ: 

члени комісії з питань планування бюджету, фінансів, підприємницької діяльності, соціального 

захисту, праці та сфери послуг  

 «за» - 3 (Володимир ЮНОШЕВ, Валерій АФАНАСЕНКО, Олександр КУХЛЄЄВ) 

«проти» - 0 

«утрималися» - 0 



члени комісії з питань промисловості, будівництва, агропромислового комплексу, житлово – 

комунального господарства, земельних відносин та екології 

«за» - 4 (Олександр БІЛЕВІЧ, Наталія БУРЯК, Віктор ЛЕДОВСЬКИЙ, Віталій ШТЕФАН) 

«проти» - 0 

«утрималися» - 0 

члени мандатної комісії, з питань депутатської діяльності, етики, законності, правопорядку 

«за» - 4 (Володимир ЯГОВКІН, Самвел КАРГАНЯН, Інна ЛИСАК, Микола СТЕБЛО) 

«проти» - 0 

«утрималися» - 0 

ВИРІШИЛИ: Винести дане питання в цілому на розгляд на засіданні сесії та включити його до 

порядку денного сесії. 

 

СЛУХАЛИ: Про розгляд заяви ТОВ «Юкрейн Тауер Компані» щодо збільшення площі 

земельної ділянки з кадастровим номером 6321782001:01:004:0091. 

ДОПОВІДАЄ: Оксана ДІДЕНКО, начальник відділу з земельних та екологічних питань 

міської ради, надала пояснення стосовно даних питань. 

ВИСТУПИВ: Володимир ЮНОШЕВ, голова спільного засідання депутатських комісій, який 

запитав: У кого є пропозиції з цього питання? Та поставив дане питання в цілому на 

голосування.  

ГОЛОСУВАЛИ: 

члени комісії з питань планування бюджету, фінансів, підприємницької діяльності, соціального 

захисту, праці та сфери послуг  

 «за» - 3 (Володимир ЮНОШЕВ, Валерій АФАНАСЕНКО, Олександр КУХЛЄЄВ) 

«проти» - 0 

«утрималися» - 0 

члени комісії з питань промисловості, будівництва, агропромислового комплексу, житлово – 

комунального господарства, земельних відносин та екології 

«за» - 4 (Олександр БІЛЕВІЧ, Наталія БУРЯК, Віктор ЛЕДОВСЬКИЙ, Віталій ШТЕФАН) 

«проти» - 0 

«утрималися» - 0 

члени мандатної комісії, з питань депутатської діяльності, етики, законності, правопорядку 

«за» - 4 (Володимир ЯГОВКІН, Самвел КАРГАНЯН, Інна ЛИСАК, Микола СТЕБЛО) 

«проти» - 0 

«утрималися» - 0 

ВИРІШИЛИ: Винести дане питання в цілому на розгляд на засіданні сесії та включити його до 

порядку денного сесії. 

 

СЛУХАЛИ: Про розгляд заяви ТОВ «Юкрейн Тауер Компані» щодо збільшення площі 

земельної ділянки з кадастровим номером 6321755600:01:002:0019. 

ДОПОВІДАЄ: Оксана ДІДЕНКО, начальник відділу з земельних та екологічних питань 

міської ради, надала пояснення стосовно даних питань. 

ВИСТУПИВ: Володимир ЮНОШЕВ, голова спільного засідання депутатських комісій, який 

запитав: У кого є пропозиції з цього питання? Та поставив дане питання в цілому на 

голосування.  

ГОЛОСУВАЛИ: 

члени комісії з питань планування бюджету, фінансів, підприємницької діяльності, соціального 

захисту, праці та сфери послуг  

 «за» - 3 (Володимир ЮНОШЕВ, Валерій АФАНАСЕНКО, Олександр КУХЛЄЄВ) 

«проти» - 0 

«утрималися» - 0 

члени комісії з питань промисловості, будівництва, агропромислового комплексу, житлово – 

комунального господарства, земельних відносин та екології 



«за» - 4 (Олександр БІЛЕВІЧ, Наталія БУРЯК, Віктор ЛЕДОВСЬКИЙ, Віталій ШТЕФАН) 

«проти» - 0 

«утрималися» - 0 

члени мандатної комісії, з питань депутатської діяльності, етики, законності, правопорядку 

«за» - 4 (Володимир ЯГОВКІН, Самвел КАРГАНЯН, Інна ЛИСАК, Микола СТЕБЛО) 

«проти» - 0 

«утрималися» - 0 

ВИРІШИЛИ: Винести дане питання в цілому на розгляд на засіданні сесії та включити його до 

порядку денного сесії. 

 

СЛУХАЛИ: Про розгляд заяви гр. МЕЛЬНИКА Давида Володимировича щодо передачі в 

оренду земельної ділянки з кадастровим номером 6321755600:02:002:0619. 

ДОПОВІДАЄ: Оксана ДІДЕНКО, начальник відділу з земельних та екологічних питань 

міської ради, надала пояснення стосовно даних питань. 

ВИСТУПИВ: Володимир ЮНОШЕВ, голова спільного засідання депутатських комісій, який 

запитав: У кого є пропозиції з цього питання? Та поставив дане питання в цілому на 

голосування.  

ГОЛОСУВАЛИ: 

члени комісії з питань планування бюджету, фінансів, підприємницької діяльності, соціального 

захисту, праці та сфери послуг  

 «за» - 3 (Володимир ЮНОШЕВ, Валерій АФАНАСЕНКО, Олександр КУХЛЄЄВ) 

«проти» - 0 

«утрималися» - 0 

члени комісії з питань промисловості, будівництва, агропромислового комплексу, житлово – 

комунального господарства, земельних відносин та екології 

«за» - 4 (Олександр БІЛЕВІЧ, Наталія БУРЯК, Віктор ЛЕДОВСЬКИЙ, Віталій ШТЕФАН) 

«проти» - 0 

«утрималися» - 0 

члени мандатної комісії, з питань депутатської діяльності, етики, законності, правопорядку 

«за» - 4 (Володимир ЯГОВКІН, Самвел КАРГАНЯН, Інна ЛИСАК, Микола СТЕБЛО) 

«проти» - 0 

«утрималися» - 0 

ВИРІШИЛИ: Винести дане питання в цілому на розгляд на засіданні сесії та включити його до 

порядку денного сесії. 

 

СЛУХАЛИ: Про розгляд заяви гр.СТРОГОЇ Світлани Євгенівни щодо передачі в оренду 

земельної ділянки з кадастровим номером 6321755600:02:007:0182. 

ДОПОВІДАЄ: Оксана ДІДЕНКО, начальник відділу з земельних та екологічних питань 

міської ради, надала пояснення стосовно даних питань. 

ВИСТУПИВ: Володимир ЮНОШЕВ, голова спільного засідання депутатських комісій, який 

запитав: У кого є пропозиції з цього питання? Та поставив дане питання в цілому на 

голосування.  

ГОЛОСУВАЛИ: 

члени комісії з питань планування бюджету, фінансів, підприємницької діяльності, соціального 

захисту, праці та сфери послуг  

 «за» - 3 (Володимир ЮНОШЕВ, Валерій АФАНАСЕНКО, Олександр КУХЛЄЄВ) 

«проти» - 0 

«утрималися» - 0 

члени комісії з питань промисловості, будівництва, агропромислового комплексу, житлово – 

комунального господарства, земельних відносин та екології 

«за» - 4 (Олександр БІЛЕВІЧ, Наталія БУРЯК, Віктор ЛЕДОВСЬКИЙ, Віталій ШТЕФАН) 

«проти» - 0 



«утрималися» - 0 

члени мандатної комісії, з питань депутатської діяльності, етики, законності, правопорядку 

«за» - 4 (Володимир ЯГОВКІН, Самвел КАРГАНЯН, Інна ЛИСАК, Микола СТЕБЛО) 

«проти» - 0 

«утрималися» - 0 

ВИРІШИЛИ: Винести дане питання в цілому на розгляд на засіданні сесії та включити його до 

порядку денного сесії. 

 

СЛУХАЛИ: Про розгляд заяви гр.СТРОГОЇ Світлани Євгенівни щодо передачі в оренду 

земельної ділянки з кадастровим номером 6321755600:02:007:0183. 

ДОПОВІДАЄ: Оксана ДІДЕНКО, начальник відділу з земельних та екологічних питань 

міської ради, надала пояснення стосовно даних питань. 

ВИСТУПИВ: Володимир ЮНОШЕВ, голова спільного засідання депутатських комісій, який 

запитав: У кого є пропозиції з цього питання? Та поставив дане питання в цілому на 

голосування.  

ГОЛОСУВАЛИ: 

члени комісії з питань планування бюджету, фінансів, підприємницької діяльності, соціального 

захисту, праці та сфери послуг  

 «за» - 3 (Володимир ЮНОШЕВ, Валерій АФАНАСЕНКО, Олександр КУХЛЄЄВ) 

«проти» - 0 

«утрималися» - 0 

члени комісії з питань промисловості, будівництва, агропромислового комплексу, житлово – 

комунального господарства, земельних відносин та екології 

«за» - 4 (Олександр БІЛЕВІЧ, Наталія БУРЯК, Віктор ЛЕДОВСЬКИЙ, Віталій ШТЕФАН) 

«проти» - 0 

«утрималися» - 0 

члени мандатної комісії, з питань депутатської діяльності, етики, законності, правопорядку 

«за» - 4 (Володимир ЯГОВКІН, Самвел КАРГАНЯН, Інна ЛИСАК, Микола СТЕБЛО) 

«проти» - 0 

«утрималися» - 0 

ВИРІШИЛИ: Винести дане питання в цілому на розгляд на засіданні сесії та включити його до 

порядку денного сесії. 

 

СЛУХАЛИ: Про розгляд заяви ФГ Строгого Олександра Федоровича щодо передачі в оренду 

земельної ділянки з кадастровим номером 6321755600:02:002:0668. 

ДОПОВІДАЄ: Оксана ДІДЕНКО, начальник відділу з земельних та екологічних питань 

міської ради, надала пояснення стосовно даних питань. 

ВИСТУПИВ: Володимир ЮНОШЕВ, голова спільного засідання депутатських комісій, який 

запитав: У кого є пропозиції з цього питання? Та поставив дане питання в цілому на 

голосування.  

ГОЛОСУВАЛИ: 

члени комісії з питань планування бюджету, фінансів, підприємницької діяльності, соціального 

захисту, праці та сфери послуг  

 «за» - 3 (Володимир ЮНОШЕВ, Валерій АФАНАСЕНКО, Олександр КУХЛЄЄВ) 

«проти» - 0 

«утрималися» - 0 

члени комісії з питань промисловості, будівництва, агропромислового комплексу, житлово – 

комунального господарства, земельних відносин та екології 

«за» - 4 (Олександр БІЛЕВІЧ, Наталія БУРЯК, Віктор ЛЕДОВСЬКИЙ, Віталій ШТЕФАН) 

«проти» - 0 

«утрималися» - 0 

члени мандатної комісії, з питань депутатської діяльності, етики, законності, правопорядку 



«за» - 4 (Володимир ЯГОВКІН, Самвел КАРГАНЯН, Інна ЛИСАК, Микола СТЕБЛО) 

«проти» - 0 

«утрималися» - 0 

ВИРІШИЛИ: Винести дане питання в цілому на розгляд на засіданні сесії та включити його до 

порядку денного сесії. 

 

СЛУХАЛИ: Про звіт поліцейських офіцерів громади Слобожанської територіальної громади. 

ДОПОВІДАЄ: Владислав ТИТАРЕНКО, поліцейський офіцер громади, який прозвітував про 

роботу поліцейських офіцерів громади за І півріччя 2025 року на території Слобожанської 

територіальної громади. 

ВИСТУПИЛИ: Олександр БІЛЕВІЧ, який запропонував прийняти інформацію до уваги. 

Володимир ЮНОШЕВ, голова спільного засідання депутатських комісій, який запитав: У кого 

є пропозиції з цього питання? Та поставив дане питання в цілому на голосування.  

ГОЛОСУВАЛИ: 

члени комісії з питань планування бюджету, фінансів, підприємницької діяльності, соціального 

захисту, праці та сфери послуг  

 «за» - 3 (Володимир ЮНОШЕВ, Валерій АФАНАСЕНКО, Олександр КУХЛЄЄВ) 

«проти» - 0 

«утрималися» - 0 

члени комісії з питань промисловості, будівництва, агропромислового комплексу, житлово – 

комунального господарства, земельних відносин та екології 

«за» - 4 (Олександр БІЛЕВІЧ, Наталія БУРЯК, Віктор ЛЕДОВСЬКИЙ, Віталій ШТЕФАН) 

«проти» - 0 

«утрималися» - 0 

члени мандатної комісії, з питань депутатської діяльності, етики, законності, правопорядку 

«за» - 4 (Володимир ЯГОВКІН, Самвел КАРГАНЯН, Інна ЛИСАК, Микола СТЕБЛО) 

«проти» - 0 

«утрималися» - 0 

ВИРІШИЛИ: Винести дане питання в цілому на розгляд на засіданні сесії та включити його до 

порядку денного сесії. 

 

СЛУХАЛИ: Про службове відрядження. 

ДОПОВІДАЄ: Галина КУЦЕНКО, секретар ради, яка надала пояснення стосовно даного 

питання. 

ВИСТУПИВ: Володимир ЮНОШЕВ, голова спільного засідання депутатських комісій, який 

запитав: У кого є пропозиції з цього питання? Та поставив дане питання в цілому на 

голосування.  

ГОЛОСУВАЛИ: 

члени комісії з питань планування бюджету, фінансів, підприємницької діяльності, соціального 

захисту, праці та сфери послуг  

 «за» - 3 (Володимир ЮНОШЕВ, Валерій АФАНАСЕНКО, Олександр КУХЛЄЄВ) 

«проти» - 0 

«утрималися» - 0 

члени комісії з питань промисловості, будівництва, агропромислового комплексу, житлово – 

комунального господарства, земельних відносин та екології 

«за» - 4 (Олександр БІЛЕВІЧ, Наталія БУРЯК, Віктор ЛЕДОВСЬКИЙ, Віталій ШТЕФАН) 

«проти» - 0 

«утрималися» - 0 

члени мандатної комісії, з питань депутатської діяльності, етики, законності, правопорядку 

«за» - 4 (Володимир ЯГОВКІН, Самвел КАРГАНЯН, Інна ЛИСАК, Микола СТЕБЛО) 

«проти» - 0 

«утрималися» - 0 



ВИРІШИЛИ: Винести дане питання в цілому на розгляд на засіданні сесії та включити його до 

порядку денного сесії. 

 

 

Володимир ЮНОШЕВ, голова спільного засідання депутатських комісій: Порядок денний 

комісії вичерпано, дякую усім за співпрацю. 

 

 

Голова спільного засідання комісій                                                                Володимир ЮНОШЕВ 

                                                                         

Секретар спільного засідання комісій                                                         Інна ЛИСАК 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



СПИСОК 

депутатів присутніх та відсутніх на спільному засіданні постійних депутатських комісій 

24 липня 2025 року 

 

Комісія з питань планування бюджету, фінансів, підприємницької діяльності, соціального 

захисту, праці, торгівлі, громадського харчування та сфери послуг: 

Присутні: 

1. Володимир ЮНОШЕВ 

2. Валерій АФАНАСЕНКО 

3. Олександр КУХЛЄЄВ 

Відсутні: 

1. Олег ПОНОМАРЕНКО  

2. Людмила ТОМАШЕВСЬКА  

 

Комісія з гуманітарних питань: 

Присутні: 

1. Валентина КОРОБКА 

2. Олександр СИДОРЕНКО 

Відсутні: 

1. Юлія БІЛА 

2. Вікторія ДЗЮБА 

3. В’ячеслав  РИЛЬЦЕВ 

 

Комісія з питань промисловості, будівництва, агропромислового комплексу, житлового 

господарства, земельних відносин та екології: 

Присутні: 

1. Олександр БІЛЕВІЧ 

2. Наталія БУРЯК  

3. Віктор ЛЕДОВСЬКИЙ 

4. Віталій ШТЕФАН 

Відсутні: 

1. Олександр ПОЛЬКА 

2. Геннадій ШПАК 

 

 

Мандатна комісія, з питань депутатської діяльності, етики, законності, правопорядку: 

Присутні:  

1. Володимир ЯГОВКІН  

2. Микола СТЕБЛО 

3. Інна ЛИСАК 

4. Самвел КАРГАНЯН 

Відсутні: 

1. Роман ДЕСЯТНИК 

2. Володимир РІЗВАН 

3. Валерія СТЕБЛО 

 

 

 

Голова спільного засідання комісій                                                                Володимир ЮНОШЕВ 

                                                                         

Секретар спільного засідання комісій                                                          Інна ЛИСАК 


